

**Caution Against Violating
Precautionary Measures
Related to Coronavirus
(COVID-19)**

**التحذير من الإخلال بتطبيق الإجراءات
الاحترازية والوقائية للحد من انتشار
فيروس كورونا (كوفيد - 19)**

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

As we're witnessing uncontained global spread of Coronavirus (COVID-19), we are keen on the safety of individuals and communities, stressing on the need for everyone to abide by the related directions issued by the competent health authorities in the UAE.

في ظل ما نشهده من انتشار لفيروس كورونا (كوفيد - 19) حول العالم، وحرصاً منا على سلامة الأفراد والمجتمعات التي نعمل بها، نشدد على ضرورة اتباع الجميع لإرشادات الوقاية من الفيروس الصادرة عن الجهات الصحية المختصة في الدولة.

In spite of the sense of commitment and responsibility demonstrated by everyone, a shop violated these directions, which resulted in imposing a full closure of the said shop for a full week. In the event of repeating such violation, the penalties shall be imposed as per law.

وعلى الرغم مما لمسناه من التزام وتحلي بالمسؤولية من الجميع، إلا أن أحد المحال التجارية قد أخل بتلك الالتزامات، مما نتج عنه فرض إغلاق تام للمحل التجاري لمدة أسبوع. وفي حال تكرر هذا الإخلال، سيتم فرض العقوبات المنصوص عليها بموجب القانون.

Click [here](#) to view the "Prevention and Safety Control at Workplace - COVID-

للاطلاع على "تدابير الوقاية والسلامة في أماكن العمل - فيروس كورونا (كوفيد-19)" الصادر عن مؤسسة تراخيص اضغط [هنا](#).

19 (Coronavirus)” circular issued from Trakhees.

Your safety is our top priority. We thank you for your continued support and cooperation.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

National Industries Park

تتمنى لكم موفور الصحة والسعادة، ونشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على الرقم 800-Jafza (800-52392)

مجمع الصناعات الوطنية